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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht  

Postbus 1992  

6201 BZ  MAASTRICHT  

  

 Maastricht, 24 april 2023 

 

Betreft: Schriftelijke vragen – PvdA - Programma gratis schoolontbijt begonnen. Waar staan we in 

Maastricht? 

  

Geacht college,  

 

Meermaals heeft het schoolontbijt de laatste jaren op de agenda van de raad gestaan. Recent heeft 

de PvdA daar ook nog een motie over ingediend. Gelukkig ziet men inmiddels ook in Den Haag de 

noodzaak voor deze problematiek. Sinds het najaar wordt vol ingezet op ontbijt in het 

basisonderwijs en recent gaf het kabinet ook aan het landelijk programma uit te willen breiden naar 

het middelbaar onderwijs. De PvdA zou graag willen weten hoeveel scholen in Maastricht sinds het 

najaar gebruik maken van de mogelijkheden die door het Jeugdeducatiefonds samen met de 

Rijksoverheid worden geboden. Ook zou de PvdA graag willen weten of het college hier een actieve 

rol in speelt en scholen stimuleert om hiervan gebruik te maken. Daarnaast zouden wij graag willen 

weten of u enig inzicht heeft in het feit of het hier over incidenteel geld uit Den Haag gaat of dat het 

schoolontbijt wellicht vanuit Den Haag een structureel vervolg krijgt. 

 

Wij hebben de volgende vragen aan het college. 

 

1. Heeft u er inmiddels zicht op hoeveel leerlingen in Maastricht zonder een gezond ontbijt naar  

school gaan? Wij bedoelen hiermee zowel basisschoolleerlingen als ook scholieren van onze  

middelbare scholen? 

2. Gaat u de scholen actief wijzen op de mogelijkheid om zich aan te melden voor deze 

Rijksbijdrage via schoolmaaltijden.nl. 

3. Hebt u er zicht op of de middelbare scholen in Maastricht hier ook inmiddels werk van maken? 

4. Bent u bereid om ook deze scholen actief te benaderen voor dit programma? 

5. Het programma duurt in principe één jaar, maar minister Dennis Wiersma heeft inmiddels  

toegezegd dat er voor scholen die het nodig hebben ook daarna hulp wordt geboden. Heeft u er 

zicht op wat dit concreet betekent? 

6. Bent u samen met andere gemeenten aan het lobbyen in Den Haag om de financiering vanuit 

Den Haag voor het schoolontbijt langjarig te laten zijn? 

https://schoolmaaltijden.nl/


 
7. Als de financiering vanuit het Rijk stopt, bent u dan zelf bereid te kijken naar de mogelijkheden 

die er zijn om het schoolontbijt te faciliteren? Waaraan moeten we dan denken? 

 

Met vriendelijke groet,  

Henri Borgignons - Addie Redmeijer- Jean Pellaers 

Namens fractie PvdA Maastricht   

 


